
1 
 

Nieuwsbrief 1 
25 juni 2015 

 
 
 

 

Wijziging data start competitie en ALV 
Normaal gesproken starten we het speeljaar met de Algemene Jaar Vergadering der leden. 

Omdat niet alle bestuursleden op 1 september aanwezig kunnen zijn, hebben we ervoor 

gekozen deze vergadering een week uit te stellen. Dat betekent dat we op 1 september 

starten met de eerste speelavond van ronde 1 om op 8 september de ALV te houden. U 

ontvangt ruim van te voren (minstens 3 weken) voor deze datum de agenda en bijhorende 

stukken, waaronder een speelschema voor de rest van het seizoen. 

Wijziging binnen het bestuur 
Ben Roelofs heeft aangegeven het bestuur te willen verlaten. Dat betreuren we natuurlijk 

zeer maar zijn hem erkentelijk voor zijn jarenlange inzet en weten dat we gelukkig ook in de 

toekomst altijd een beroep op hem kunnen blijven doen. Het bestuur heeft Annemarie Ariens 

bereid gevonden hem te vervangen. Als de leden daarmee kunnen instemmen zal zij op 8 

september tijdens de ALV tot bestuurslid gekozen worden. Tegenkandidaten kunnen zich 

schriftelijk aanmelden tot 3 weken voor de ALV. 

Dupliceermachine 
Gedurende het gehele afgelopen speelseizoen hebben we ervaring op kunnen doen met het 

spelen van gedupliceerde spellen. Over de voor- en nadelen is veel gepraat en op 6 januari 

van dit jaar is tijdens een extra ingelaste ledenvergadering vastgesteld dat een meerderheid 

der leden vóór het spelen met gedupliceerde spellen was en dat we voorlopig door wensten 

te gaan met de werkwijze waarbij gebruik gemaakt werd van de dupliceermachine van Steef 

Weijers tegen een vergoeding van €0,20 per spel per avond. 

Tijdens de ALV op 8 september zullen we eerst moeten vaststellen of de meerderheid der 

leden nog steeds voorstander is. Is dat niet het geval dan besluiten we terug te keren naar 

de oude situatie waarbij we voorafgaand aan iedere speelavond de spellen met de hand 

wassen. 

Mocht blijken dat er een meerderheid is vóór duplicatie dan gaan we het voorstel bespreken 

dat Hans Geenen en Sjoukje Veldkamp hebben uitgewerkt en waarvan de financiële 

exploitatie als bijlage bij de stukken voor de ALV aan de leden verstuurd zal worden 

(minimaal 3 weken voor de vergadering). Uitgangspunt voor hun voorstel was het vinden van 

een scenario waarbij Doublet een gezonde vermogenspositie behoudt, de contributie niet 

verhoogd hoeft te worden en er geen zwaardere werkbelasting ontstaat voor de leden van de 

Technische Commissie. Met deze voorwaarden in het achterhoofd zullen zij twee scenario’s 

presenteren, ieder met hun eigen voor- en nadelen: 

1. Huidige situatie continueren (huren bij Steef Weijers) 

2. Zelf aanschaffen 
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Opvang cursisten 
In april van dit jaar hebben wij een enthousiaste lichting cursisten ontvangen op onze 

speelavond om hen de kans te geven te ervaren hoe het is om in clubverband te spelen. 

Deze mensen hebben hun tournee vervolgd bij de andere verenigingen in Huissen, Gendt en 

Elst en na afloop rees de vraag: Wat nu? Het idee ontstond om de groep, gezien de steun 

die zij aan elkaar hebben, als groep te laten spelen in een ‘passage club’. Een bestaand 

concept van de NBB met de bedoeling de overgang van de vertrouwde cursusomgeving 

naar het strijdgewoel van een bridgeclub te vergemakkelijken. 

De besturen van B.C.H, Cool Down, Doublet, Gendt en Elst hebben de handen 

ineengeslagen en besloten (in samenspraak met bridgedocent Steef Weijers) dat Cool Down 

de eerste passageclub zal begeleiden (speelseizoen 2015/2016) maar dat volgend jaar een 

andere club dat gaat doen en het jaar erna de volgende. Doublet heeft al aangegeven bereid 

te zijn de volgende passageclub te faciliteren (speelseizoen 2016/2017). Een passageclub 

bestaat maar voor maximaal 1 jaar waarna de leden hun weg naar eigen goeddunken 

vervolgen en lid worden van een bestaande vereniging naar keuze.  

Met de gezamenlijke aanpak hopen we de promotie van het mooie bridgespel te bevorderen 

en mensen die net bridgen geleerd hebben beter te kunnen begeleiden naar het 

clublidmaatschap. 

Met deze nieuwsbrief hopen wij u weer helemaal op de hoogte gebracht te hebben en 

mochten wij u niet zien tijdens de zomerbridge instuif dan graag tot ziens op 1 september 

(eerste speelavond) of anders op 8 september (ALV). 

Het bestuur van Doublet 


